
Rada Gminy Wilkowice
Radni-Sesja

Protokół nr XLII/2022
z sesji w dniu 31 maja 2022 r.,

która odbyła się w Urzędzie Gminy w Wilkowicach

Obrady rozpoczęto 31 maja 2022 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:56 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 13 członków
Obecni:

l. Mirosław Goliszewski
2. Dariusz Kanik

3. Krzysztof Krajewski
4. Robert Kudzia - zdalnie
5. Antoni Kufel
6. Marcin Kwiatek
7. Elżbieta Lenda
8. Alina Macher
9. Bożena Maślanka

10. Małgorzata Olma - zdalnie
11. Katarzyna Seneta
12. Marcin Stawinoga
13. Piotr Wałeczek

l. Otwarcie XLII sesji Rady Gminy Wilkowice, stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Gminy Wilkowice Marcin Kwiatek otworzył XLII sesję Rady Gminy Wilkowice.
Przedstawił informację o przetwarzaniu wizerunku i danych na sesjach Rady Gminy Wilkowice.

Powitał serdecznie wszystkich przybyłych na sesję, tj.:
wszystkich radnych obecnych na sali i uczestniczących w sesji w sposób zdalny,
zastępcę Wójta pana Macieja Mrówkę,
Sekretarza Gminy panią Alicję Raszka - Micherdzińską,
Skarbnika Gminy panią Aleksandrę Kastelik,
Kierownika Posterunku Policji w Wilkowicach pana Sławomira Grzesiuka,
Komendanta Straży Gminnej pana Andrzeja Grzegorzka,
pana Arkadiusza Dyk - informatyka, który zapewnia sprawne działanie systemu oraz
transmisji,
panią Małgorzatę Lempart z Biura Obsługi Rady, która czuwa na protokołem z sesji.

Następnie Przewodniczący Rady odczytał listę obecności. Na podstawie listy obecności stwierdził, że
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego
15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności
radnych stanowi załącznik nr l do protokołu.
(nieobecny radny A. Bysko oraz radny D. Dobija)

Przewodniczący Rady nawiązał do informacji technicznej i porządkowej na sesji, związanej
z uruchamianiem mikrofomu podczas zabierania głosu w przypadku radnych biorących udział w sesji
zdalnie oraz zgłaszaniem do dyskusji poprzez program e-sesja.

2. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.



3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad - nie zgłoszono.

4. Informacja Radnych Rady Powiatu o podjętych działaniach na rzecz Gminy Wilkowice.
Radni powiatowi nie brali udziału w sesji.

5. Bezpieczeństwo na terenie Gminy Wilkowice w 2021 roku - informacja Kierownika Posterunku
Policji w Wilkowicach.
Informację na temat bezpieczeństwa na terenie Gminy Wilkowice w 2021 r. przedstawił kierownik
Posterunku w Wilkowicach asp. Sławomir Grzesiuk. - informacja szczegółowa stanowi załącznik nr 3
do protokołu.

Z przedstawionego sprawozdania wynika, że dokonując analizy stanu bezpieczeństwa i porządku
publicznego na terenie działania Posterunku Policji w Wilkowicach należy zauważyć wzrost ilości
przestępstw w kategorii przeciwko mieniu tj. kradzieże i kradzieże z włamaniem oraz uszkodzenie
mienia. Obiektami zagrożonymi w tej kategorii są głównie garaże jak i domy w budowie.
Zaapelował, aby ludzie nie obawiali się reagować, przekazywali niepokojące informacje, sygnały, aby
Policja mogła zadziałać.
Odnotowano również wzrost wykroczeń w 2021 r.
O godz. 14. 19 na posiedzenie przybył Wójt Gminy Janusz Zemanek.

P. S. Grzesiuk przekazał podziękowania dla Pan Wójta dr Janusza Zemanka, Przewodniczącego Rady
Gminy Marcina Kwiatka i radnych za okazaną życzliwości wsparcie finansowe w 2021 r. Podkreślił, że
współpraca z urzędem jest na bardzo wysokim poziomie. Podziękował wszystkim za okazane
wsparcie.

Głos zabrał M. Kwiatek nawiązując do zebrania wiejskiego w Mesznej, podczas którego dzielnicowy
informował o spotkaniach z mieszkańcami. Zapytał, czy spotkania będą realizowane w innych
sołectwach?

Kierownik posterunku asp. S. Grzesiuk wyjaśnił, że podobny plan działania priorytetowego będzie
prowadzony we wszystkich trzech sołectwach. Spotkania dotyczą przestępstw internetowych
i przestępstw wobec osób starszych tzw. "na wnuczka" Takie spotkania będą odbywały się do końca
lipca br.

Przewodniczący Rady M. Kwiatek stwierdził, że informacja o tych spotkaniach powinna pojawić się na
stronie internetowej gminy, aby dotarła do szerszej grupy mieszkańców. W gazetce gminnej również
powinno się przekazywać informacje Policji skierowane do mieszkańców. Gazetka, to dobre źródło
informacji.
Ponadto M. Kwiatek przekazał podziękowania za pracę dla policjantów, za dbanie o nasze
bezpieczeństwo.

6. Informacja o działalności Straży Gminnej za rok 2021 - informacja Komendanta Straży Gminnej.
Informację o działalności straży gminnej za 2021 r. przedstawił Komendant Straży Gminnej
A. Grzegórzek. Przedstawił szczegółowe informacje statystyczne na temat działalności straży.
Informacja szczegółowa stanowi załqcznik nr 4 do protokołu.
Ogółem odnotowano 1128 interwencji w podziale na typy. Najwięcej było interwencji dotyczących:
spalania odpadów (394), kontroli sanitarno - porządkowych (178). Ponadto przeprowadzono 70 wizji
w terenie, dokonano kontroli 64 miejsc narażonych na sprzedaż alkoholu i inne.
W tym 298 to były zgłoszenia (w podziale na typy) od mieszkańców. Przedstawił rodzaje wykroczeń
omawiając każde z nich.
Priorytety Straży Gminnej to: walka ze smogiem oraz zachęcanie, informowanie a czasami
przymuszanie mieszkańców, aby przyłączali się kanalizacji, bo jest to bardzo ważne dla gminy.
Na dzień dzisiejszy posesji, które nie są podłączone do kanalizacji jest coraz mniej.



Podziękował za współpracę wszystkim jednostkom i komórkom organizacyjnym jak również
mieszkańcom naszej gminy.
Przewodniczący Rady M. Kwiatek podziękował Straży Gminnej za podejmowane działania
i interwencje.

7. Informacja Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym.
Wójt stwierdził, że Straż Gminna pełni u nas ważną funkcję. Jeżeli chodzi o paleniska realizują
kontrolę i w dużej mierze to właśnie im zawdzięczamy, że mieszkańcy myślą o czystym powietrzu.
Duga sprawa dotyczy kanalizacji. Straż pomaga, aby osoby przyłączały swoje posesje do
wybudowanej sieci kanalizacyjnej.

Wójt poinformował, że dzisiaj odbywały się obchody Dnia Strażaka. Istotne z punktu widzenia naszej
gminy jest to, że jesteśmy jednostką, która pozyskała nowy samochód. Odczytał akt przekazania
samochodu z drabiną mechaniczną dla OSP w Bystrej.

Następnie Wójt przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnej.

ZAMÓWIENIA PUBLICZNE:
Postępowania przetargowe:
W dniu 23.05.2022 r. nastąpiło otwarcie ofert na zadanie "Odbiór odpadów komunalnych z terenu
gminy Wilkowice". Do postępowania wpłynęła jedna oferta firmy EKOŁAD Sp. z o.o. na kwotę brutto
2.549.865,70 zł.

Podpisane umowy:
l) W dniu 4. 05.2022 r. podpisano umowę na "Remont cząstkowy dróg - nawierzchni asfaltowej na
terenie Gminy Wilkowice w sołectwach Bystra, Meszna, Wilkowice" z firmą P.W. MATBUD Sp. z o.o.
na kwotę brutto 202.458,00 zł.

2) W dniu 5. 05. 2022 r. podpisano umowę na "Budowę drogi wewnętrznej ul. Relaksowej
w Wilkowicach" z firmą WTÓRBET Sp. z o.o. na kwotę brutto 595.698,00 zł.

3) W dniu 17. 05. 2022 r. podpisano umowę na "Pełnienie funkcji inspektora nadzoru inwestycyjnego
w trakcie realizacji zadania: Budowa drogi wewnętrznej ul. Relaksowej w Wilkowicach" z firmą
CADUCEATOR Dariusz Zbijowski na kwotę brutto 5.977,80 zł.

KANALIZACJA:
Stopień zaawansowania rzeczowego na dzień 27.05.2022f.

Etap l i Etap III: zakończony: 43,8 km (kanały główne i boczne z sięgaczami)
Etap II i zadania dodatkowe: 99,85 % w zakresie budowy sieci wykonano: 39,8 km sieci kanalizacyjnej

Ogółem Projekt: wykonano: 83,6 km (do wykonania pozostało ok. 0, 1 km - po zbilansowaniu
wszystkich robót dodatkowych i zamiennych)

> Trwają ostatnie roboty montażowe tj. przekroczenie potoku Zimnik.
> Ustanawiana jest służebność posadowienia i przesyłu nowo wybudowaną kanalizacją ściekową -

w okresie międzysesyjnym zawarto: 11 aktów notarialnych.
> Aktualnie trwają prace związane z odtworzeniem nawierzchni w ul. Krętej w Bystrej i Malinowej,

Pszennej, Jesionowej w Wilkowicach.
> Zakończono roboty na kanalizacji deszczowej w Huciskach.
> Trwa rozruch tłoczni ścieków PS-02 "Łubinowa". Pompownia została wpięta do monitoringu

pompowni AQUA i aktualnie poddawana jest próbnym testom na ściekach z rzeczywistych
przyłączy.



> Trwają roboty związane z zagospodarowaniem terenu wokół pompowni PS-02 "Łubinowa
w tym budowa ogrodzenia.

Do wykonania w czerwcu br. rozruch tłoczni PS-01 "Huciska" oraz zagospodarowanie terenu wokół
tłoczni.

* Uwagi i uwarunkowania:
Termin realizacji całego Projektu -wg Umowy o dof. : 31.12.2022T. - niezagrożony
Termin uzyskania Efektu ekologicznego -wg Umowy o dof. : 31. 12.2023r. - niezagrożony.

PLANOWANIE PRZESTRZENNE:
Od 16 maja 2022 r. do 15 czerwca 2022 r. w Urzędzie Gminy trwa wyłożenie do publicznego wglądu
projektu "miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Wilkowice w zachodniej
części gminy, obejmującego część terenu Parku Krajobrazowego Beskidu Śląskiego w miejscowości
Bystra (obręby ewidencyjne Bystra Krakowska, Bystra Śląska)" wraz z prognozą oddziaływania na
środowisko.

Dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie planu rozwiązaniami odbędzie się w dniu l czerwca
2022 r. o godz. 15.30.
W nieprzekraczalnym terminie do dnia 30 czerwca 2022 r. każdy, kto kwestionuje ustalenia przyjęte
w projekcie planu, może wnieść uwagi do projektu planu.

W ramach Rządowego Funduszu Polski Ład II edycja Gmina Wilkowice pozyskała 9.525.000 zł.
(złożono trzy wnioski, dwa z nich otrzymały dofinansowanie - przebudowa i rozbudowa OSP
w Bystrej wraz z placem za strażnicą - 6.000.000 zł, drugie zadanie - most na rzece Białka poniżej
Magnusa - 5. 225. 000 zł (połączenie ul. Fałata z ul. Klimczoka wraz z budowa obiektu mostowego).
Ta inwestycja będzie również współfinansowana przez Starostwo Powiatowe.

Radny P. Wałeczek pogratulował pozyskania takiej kwoty ponad 9. 5000. 000 zł i podziękował, że dwa
ważne zadania będą realizowane w sołectwie Bystra.
Wójt stwierdził, że środki to jedna sprawa, a przetargi to druga sprawa. W najbliższym czasie
będziemy realizować ul. Prostą w Wilkowicach. Wszędzie na terenie gminy dzieje się naprawdę
sporo. Będziemy realizować pętlę autobusową na Huciskach.

Radny M. Stawinoga zapytał, co z trzecim projektem, który nie dostał dofinasowania. Na co te środki,
które już są na koncie, przeznaczymy?
Wójt poinformował, że będziemy starali się pozyskać środki na to zadanie z innych źródeł. (Do Lasku,
Sosnowa, Do Boru).

Przewodniczący Rady M. Kwiatek zapytał, czy mamy ograniczenie czasowe, jeżeli chodzi o pozyskanie
środków na w/w drogi. Czy coś nas ogranicza?
Wójt odpowiedział, że nie widzi zagrożenia zwrotu tych środków z powodu niewykorzystania.

8. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy w okresie międzysesyjnym.
Informację o pracy w okresie międzysesyjnym przedstawił Przewodniczący Rady.

9. Informacja Przewodniczących Komisji na temat wniosków wypracowanych na komisjach.
Wnioski wypracowane na komisjach:

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - komisja wniosków nie wypracowała.
- Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych - wniosków brak,
- Komisja Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy - 24 maja 2022 r.



Członkowie Komisji jednogłośnie zawnioskowali o rozważenie możliwości wykorzystania
odnawialnych źródeł energii w obiektach sportowych Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji
wWilkowicach w celu obniżenia ich kosztów utrzymania, z jednoczesnym zachowaniem efektu
ekologicznego.

- Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska - wniosków brak
- Komisja Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy - wniosków brak
- Komisja Rewizyjna - wniosków brak

10. Informacja Przewodniczącego Rady o pisemnych interpelacjach i zapytaniach radnych.
Przewodniczący Rady poinformował, że interpelację złożyła radna A. Macher. Dotyczy ona pilnego
remontu ul. Wiśniowej w Bystrej.
Przypominał, że interpelacje wraz z odpowiedziami są dostępne w Biuletynie Informacji Publicznej.

Następnie Przewodniczqcy ogłosif 15 min. przerwę.
Po zakończeniu przerwy o godz. 15.47 Przewodniczący Rady wznowił obrady.

11. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) Przyjęcia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Gminnego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Wilkowicach za 2021 rok,

Przewodniczący Rady przedstawił projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem.
Temat analizowany był na posiedzeniu Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy oraz Komisji
Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy.

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy P. A. Macher, która
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i rekomenduje jej podjęcie.

Następnie głos zabrała Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy P. K. Seneta, która
poinformowała, że członkowie komisji nie podjęli rekomendacji względem w/w uchwały, gdyż
komisja miała zapytania dodatkowe, które zostały przekazane kierownikowi SGZOZ w Wilkowicach.
Kierownik SGZOZ przedstawiła wyjaśnienia, które zostały odczytane i stanowią załqcznik nr R do
protokołu.

Po krótkiej przerwie technicznej Przewodniczący wznowił obrady i poddał pod głosownie projekt w/w
uchwały.

Głosowano w s rawie:

Przyjęcia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Gminnego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Wilkowicach za 2021 rok,

W nikł tasowania
Za: 12, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za(12)
Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia, Antoni Kufel, Marcin
Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr
Wałeczek
Wstrzymuję się (l)
Bożena Maślanka

NIEOBECNI (2)

^



Adam Bysko, Dariusz Dobija
Uchwała otrzymała nr XLII/398/2022

b) Przekazania skargi zgodnie z właściwością,

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie. Zgodnie z projektem uchwały
postanawia się przekazać skargę do Samorządowego Kolegium Odwoławczego.

Stanowisko w sprawie przedstawił przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji P. K. Krajewski -
załącznik nr/^do protokołu.
8 kwietnia ź^one zostało pismo, które radni otrzymali. Pozostała część materiałów była dostępna
w biurze rady.

Głosowano w s rawie:

Przekazania skargi zgodnie z właściwością,

W niki tasowania

Za: 11, Przeciwko: l. Wstrzymuję się: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher,
Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Przeciwko (l)
Mirosław Goliszewski

Wstrzymuję się (l)
Antoni Kufel

NIEOBECNI (2)
Adam Bysko, Dariusz Dobija

Uchwała otrzymała nr XLII/399/2022

c) Nadania nazwy ulicy w miejscowości Wilkowice (obręb ewidencyjny: Wilkowice, jednostka
ewidencyjna: Wilkowice),

Projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady. Proponowana nazwa
ulicy-Firmowa.

Jednogłośną rekomendację przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska
B. Maślanka.

Głosowano w s rawie:

Nadania nazwy ulicy w miejscowości Wilkowice (obręb ewidencyjny: Wilkowice, jednostka
ewidencyjna: Wilkowice),

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)



Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia, Antoni Kufel, Marcin
Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta,
Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Adam Bysko, Dariusz Dobija

Uchwała otrzymała nr XLI 1/400/2022

d) Nadania nazwy ulicy w miejscowości Wilkowice (obręb ewidencyjny: Straconka, jednostka
ewidencyjna: Wilkowice)

Projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady. Proponowana nazwa
ulicy-Bielska.

Jednogłośną rekomendację przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska
B. Maślanka.

Głosowa no w s rawie:
Nadania nazwy ulicy w miejscowości Wilkowice (obręb ewidencyjny: Straconka, jednostka
ewidencyjna: Wilkowice).

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia, Antoni Kufel, Marcin
Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta,
Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (2)
Adam Bysko, Dariusz Dobija

Uchwała otrzymała nr XLII/401/2022

e) Zaliczenia drogi położonej w Wilkowicach, obręb ewidencyjny: Wilkowice do kategorii drogi
gminnej,

Projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady. Sprawa dotyczy ul.
Wilkowskiej.

Jednogłośną rekomendację przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska
B. Maślanka.

Głosowano w s rawie:

Zaliczenia drogi położonej w Wilkowicach, obręb ewidencyjny: Wilkowice do kategorii drogi gminnej,

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:



Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia, Antoni Kufel, Marcin
Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta,
Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Adam Bysko, Dariusz Dobija

Uchwała otrzymała nr XLII/402/2022

f) Zmiany uchwały nr XXXIII/277/2017 Rady Gminy Wilkowice z 29 marca 2017 r. w sprawie
zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie planowanego deficytu budżetowego,

Projekt w/w uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy P. A. Kastelik.
Poinformowała, że poprzez podjęcie uchwały dostosowujemy wysokość transz w latach 2018 - 2021
do kwot, które wpłynęły na konto Urzędu Gminu. W roku 2022 wprowadzamy tę kwotę pozostałą do
zaciągnięcia pożyczki czyli w stosunku do poprzedniej uchwały zwiększamy tę transzę w roku 2022
o 299. 999, 61 zł. Po zmianach kwota kredytu, którą mamy zaciągnąć w roku bieżącym to 5. 161.485, 11
zł.

Jednogłośną rekomendację przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy
K. Seneta.

Głosowano w s rawie:

Zmiany uchwały nr XXXIII/277/2017 Rady Gminy Wilkowice z 29 marca 2017 r w sprawie zaciągnięcia
pożyczki na sfinansowanie planowanego deficytu budżetowego,

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia, Antoni Kufel, Marcin
Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta,
Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (2)
Adam Bysko, Dariusz Dobija

Uchwała otrzymała nr XLII/403/2022

g) Wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2022 rok,

P. Skarbnik omówiła szczegółowo zmiany w budżecie wynikające z w/w uchwały.

Zwiększenie dochodów budżetu gminy o kwotę 285.863,00 zł, w tym zwiększenie dochodów
bieżących o kwotę 285. 863, 00 złote.

Zwiększenie wydatków budżetu gminy o kwotę 517. 832,48 zł, w tym: zwiększenie wydatków
bieżących o kwotę 737. 832,48 złote, w tym największa zmiana dotyczy zwiększenia wydatków na
obsługę długu o kwotę - 253.000,00 złotych, w związku z szalejącymi stopami procentowymi.
Zmniejszenie wydatków majątkowych o kwotę 220. 000,00 złotych.



Zwiększy nam się również deficyt budżetowy o 299. 999, 60 zł i o taką kwotę zwiększamy również
przychody. W pożyczce zwiększamy rozchody o kwotę 68. 039, 13 zł (kwotę przeznaczamy na
udzielenie pożyczek stowarzyszeniom na realizację projektów z udziałem środków z UE.
Ponadto uchwała wprowadza dwa nowe załączniki do budżetu na 2022 r. tj. 14 i 15:

Nr 14 dotyczy dochodów i wydatków na działania wynikające z ustawy o publicznym
transporcie zbiorowym

Nr 15 dotyczy dochodów i wydatków realizowanych z Funduszu Pomocy.

Po wprowadzeniu zmian budżet wyniesie: plan dochodów 72. 362. 433, 58 zł, plan wydatków
101. 818. 221. 79 zł, planowany deficyt (zwiększony) 29. 455. 788, 21 zł.

W uchwale łącznie zmienia nam się 10 załączników.

Jednogłośną rekomendację przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy
K. Seneta.

Głosowano w s rawie:

Wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2022 rok,

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za(13)
Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia, Antoni Kufel, Marcin
Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta,
Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (2)
Adam Bysko, Dariusz Dobija

Uchwała otrzymała nr XLII/404/2022

h) Wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice na lata 2022-2035,

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy A. Kastelik. Zmiany w przedsięwzięciach -
wprowadzamy nowe zadanie - "Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym -
Granty PPGR" (środki unijne) - 10.000 zł.
Ponadto wprowadza się zmiany na dwóch zadaniach -"Budowa sieci i przyłączy kanalizacyjnych na
terenie Gminy Wilkowice" - zmniejszenie o 220. 000 zł w roku bieżącym oraz "Przebudowa
ul. Kowalskiej w sołectwie Bystra" - zmniejszenie o 27.000 zł.
Dostosujemy wysokość dochodów i wydatków do kwot zawartych w zmianach w budżecie w roku
2022. Wykazujemy wzrost dochodów bieżnych (wzrost podatku od budowli), tym samym zwiększamy
wydatki bieżące jak również zwiększamy koszty obsługi długu w latach 2022 - 2035. W roku 2022
zwiększony został również deficyt, zwiększeniu ulega również kwota długu w roku bieżącym,
zwiększają się nam również rozchody w roku bieżącym jak również w latach 2031-2035, które są
spowodowane wprowadzeniem kwoty przychodów w roku bieżącym.

Jednogłośną rekomendację przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy
K. Seneta.

Głosowano w s rawie:

Wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice na lata 2022-2035,



W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za(13)
Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia, Antoni Kufel, Marcin
Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta,
Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Adam Bysko, Dariusz Dobija

Uchwała otrzymała nr XLI 1/405/2022.

12. Przyjęcie protokołu z sesji XLI/2022.
Protokół z sesji XLI/2022 był dołączony w programie e-sesja. Uwag do niego nie wniesiono.

Głosowano w s rawie:

Przyjęcie protokołu z sesji XLI/2022.

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia, Antoni Kufel, Marcin
Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta,
Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Adam Bysko, Dariusz Dobija

13. Wolne wnioski, komunikaty.

o godz. 16.45 sale posiedzeń opuścił radny Kufel - aktualna liczba radnych biorących udział
w posiedzeniu 12 radnych.

Wójt przypomniał o obowiązku złożenia wniosku dotyczącego ewidencji emisyjności budynku.
Przedstawił szczegółowe informacje w tej sprawie. Zachęcił do składania wniosków elektronicznie.
Zwrócił się z prośbą, aby nie robić tego na ostatnią chwilę. Ponad 2.000 wniosków od mieszkańców
musi jeszcze wpłynąć, a mamy na to tylko miesiąc.

Przewodniczący Rady M. Kwiatek:
- poinformował, że wpłynął raport o stanie gminy za 2021 rok. Będziemy nad nim

procedować w czerwcu.
W gazetce gminnej są informacje dla mieszkańców na temat raportu i procedury związanej z debatą
nad raportem. Warunki udziału mieszkańców w debacie również są opisane w gazetce. Zostały
przedstawione przez Przewodniczącego Rady na sesji.
Sesja planowana jest na dzień 29 czerwca. Informacja szczegółowa zostanie zamieszczona na stronie
internetowej gminy.
Udział mieszkańców w debacie dotyczy tylko i wyłącznie raportu.



- przedstawił pismo od mieszkańca w sprawie zakupu/wymiany gruntów należnych do Gminy
Wilkowice. Spotkanie z zainteresowanym odbyło się na Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska
Po ostatnim spotkaniu wpłynęło kolejne pismo, dlatego proponuje, aby rozpatrzyć sprawę ponownie
na Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska w czerwcu br.

- nawiązał do informacji na temat programu szczepień przeciwko pneumokokom, która
zamieszczona jest w gazetce gminnej.

A. Macher zapytała, czy zakończyła się kompleksowa kontrola Regionalnej Izby Obrachunkowej
i gdzie się można zapoznać z wystąpieniami pokontrolnymi.
Wójt poinformował, że kontrola już się zakończyta. Od 5 tygodni do 3 miesięcy będziemy czekać na
protokół. Na wiele pytań odpowiadano na bieżąco w trakcie kontroli.

M. Kwiatek- zalecania pokontrolne będą publikowane.

14. Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zakończył XLII sesję Rady Gminy
Wilkowic.

Przewodniczący

Rady Gminy Wilkowice

Przygotował(a): Małgorzata Le part

>
Przygotowano przy po ocy programu eSesja. pl

PRZEWODNICZĄCY RADY^

(^<r(
r'cTn Siatek

Szczegółowy przebieg Sesji, w tym treść wystgpień radnych zarejestrowany został na nośniku
elektronicznym i jest opublikowany na stronie www.wilkowice.pl, w zakładce "Gmina - Transmisje
z posiedzeń Rady Gminy" oraz na BIP-ie w zakładce "Rada Gminy - Transmisje z posiedzeń Rady
Gminy" i stanowi załqcznik do protokołu z 31 maja 2022 r

Do w/w protokołu załączone sq również wszystkie uchwały, opinie i stanowiska wynikające
z porządku obrad.


